
大荷兰人是国际养猪和养禽设备的主导公司，它的机构遍及全球 100多个国家和地区。

总部设于德国 Vechta。 

必达（天津）家畜饲养设备有限公司是大荷兰人国际公司在天津的独资公司，位于天津

市北辰经济开发区，并在广州设有办事处。 

大荷兰人产品的范围不断的扩大，主要有：全套重叠和阶梯式笼养设备，种鸡平养链式

喂料系统，种鸡盘式喂料系统，肉鸡盘式喂料系统，链式喂料系统，乳头饮水器，料塔及绞

龙送料系统等养鸡设备；猪地板，猪栏，猪料桶，干、湿料喂料系统及其它养猪设备；还有

排风扇，横向通风及纵向系统，自动化电脑控制系统及温度控制系统等。 
在世界范围内，“大荷兰人”标志着质量、可靠和良好的服务。我们的革新对家畜的管

理起了重大的影响，今后我们会继续努力。  
我们保证会做得更好。 
 
地址：天津市北辰经济开发区双原道 21号 

邮编：300400 

电话：022-26970156/0158 

传真：022-26970157 

E-mail: bdchina@bigdutchman.com  

网址： www.bigdutchman.de  

 
Big Dutchman is the world’s leading supplier of Poultry and Pig equipment, represented in more 
than 100 countries all around the globe. The Headquarters of the company are located in Vechta - 
Germany. 
Big Dutchman (Tianjin) Livestock Equipment Co.,Ltd is a Wholly Foreign Owned Enterprise, 
located in Tianjin Beichen Economic Development Zone. Big Dutchman also has a Representative 
Office in Guangzhou. 
The product range grew with the company. For example, UNIVENT and EUROVENT, flooring 
management system, the pan feeding system for broiler breeders, Automatic chain feeding, TRU 
PAN, Augermatic, FLUXX, nipple drinker, silo, winch and other product for poultry management; 
sow flooring, piglet slat, farrowing pen, PigNic, Hydromix and dry feeding system and other pig 
breeder; air exhaust system, Axial fans, Air master, viper and other computer for an optimum 
climate etc.  
Worldwide Big Dutchman is the symbol for quality, reliability and good service. Our innovations 
have had considerable impact on livestock management and will continue to do so.  
We plan to make sure it will remain that way. 
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